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Abstract (en)
[origin: WO2021110206A1] The invention relates to a motor vehicle lock, in particular a motor vehicle door lock, which is equipped with a locking
mechanism (1, 2) composed, essentially, of a rotary latch (1) and a pawl (2). Furthermore, a securing device (5, 6, 7, 8) and and an emergency
actuation element (9, 10, 11) for the securing device are realized. The securing device (5, 6, 7, 8) has at least one securing lever (5), which can
be acted upon both by a first motor drive (7) and by an emergency actuation lever (10) as part of the emergency actuation element (9, 10, 11).
According to the invention, the first securing lever (5) has a spring (5a) for positioning the first securing lever.

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Kraftfahrzeug-Schloss, insbesondere ein Kraftfahrzeug-Türschloss, welches mit einem Gesperre (1, 2) aus
im Wesentlichen Drehfalle (1) und Sperrklinke (2) ausgerüstet ist. Ferner ist eine Sicherungseinrichtung (5, 6, 7, 8) realisiert. Außerdem ein
Notbetätigungselement (9, 10, 11) für die Sicherungseinrichtung (5, 6, 7, 8). Die Sicherungseinrichtung (5, 6, 7, 8) weist wenigstens einen
Sicherungshebel (5) auf, welcher sowohl von einem ersten motorischen Antrieb (7) als auch einem Notbetätigungshebel (10) als Bestandteil des
Notbetätigungselementes (9, 10, 11) beaufschlagbar ist. Erfindungsgemäß weist der erste Sicherungshebel (5) zu seiner Positionierung eine Feder
(5a) auf.
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